
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 28. 3. 2011 

  

Zastupitelé obce:  

Přítomni: Ing.Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Ludmila Szőlloszová, Jiří Levý, Hana 
Vovsová DiS, Andrea Zoulová 
Nepřítomni: Kateřina Šertlerová, omluvena 
Zastupitelstvo v počtu šesti členů usnášení schopné. 
Host: ing. Lenka Musilová z firmy Living in Green 
Veřejnost: 17 osob 
 
Zapisovatelka: Andrea Zoulová 
 
Ověřovatelka zápisu: Hana Vovsová 
 
Začátek v 19:00 Konec v 20:45 
 
Program:  

 
1. Definitivní projednání návrhů na veřejnou zeleň v obci prostřednictvím podání žádosti  
o dotaci z evropských fondů. Konkrétně se jedná o ulice Zahradní, Souběžná, Šálecká, 
Severní a okolí hřiště. 
2. Schválení rozpočtového opatření č.1      
3. Sválení účasti starostky obce Máslovice a předsedy Svazku obcí VKM na valné 
hromadě Středočeských vodáren 
4. Projednání zřízení provizorní elektrické přípojky v lokalitě 1/6 
5. Různé, diskuse 
 

 
1. Definitivní projednání návrhů na veřejnou zeleň v obci prostřednictvím podání žádosti 
o dotaci z evropských fondů. Konkrétně se jedná o ulice Zahradní,Souběžná, Šálecká, 
Severní a okolí hřiště. 

- možnost využití dotace na veřejnou zeleň, a.) intravilán osa C3 b.) 
extravilán osa C5, po schválení extravilánu dne 15.2.2011 byli zjištěny 
skutečnosti, které by omezovali možnost získání dotace z Evropské unie, 
pro vysvětlení a předložení návrhů byla přizvána autorka projektu 
Ing.Lenka Musilová z firmy Living in Green  

- b.) extravilán – ozelenění mimo obec - problém cesty na Choč – šířka 
komunikace je malá, v místech, kde by se dala realizovat výsadba zeleně 
je třeba souhlas několika vlastníků navazujících pozemků cca 20 – 30 
majitelů, v oblasti extravilánu obce není dostatečné množství obecních 
pozemků pro realizaci projektu, potažmo získání dotace, dle doporučení 
inspektorky z agentury ochrany životního prostředí Mgr. Molíkové by se 
snižovala šance pro získání dotace. 

- a.) intravilán – ozelenění obce zevnitř - zpracovaný projekt  

- lokalita fotbalového hřiště – špatné a vyžilé stromy by se nahradily Javory 
a duby, hrušně by se zachovali příp. obnovili, po obou stranách hřiště by 
se vysadil živý plot z habru jako zábrana  

- ulice u Vodojemu – návrh stromořadí z jeřábů, stromy by se sázely tak, 
aby nebránily případné výstavbě rodinných domů ( je třeba vyjednat 
souhlas majitelky pozemků pí Špačkové)  



- ulice Šálecká - likvidace dožilých jabloní a náhrada za ořešáky, dále lípy až 
na konec ulice, kde by byla lípa jako dominanta obce (v diskusi byly 
námitky proti těmto druhům stromů, které by mohly zasahovat listím na 
pozemky obyvatelů), proto se do projektu zařadí jiné druhy stromů.  

- Severní ulice - stávající břízy by se zachovaly a doplnily (javory, babyky, 
jeřáby) jehličnany by se měly odstranit z důvodu nedomácího druhu 
dřeviny, ( v dodatečné diskusi žádají občané vč. zastupitelů o zachování 
vzrostlých jehličnanů) V rámci dotace jsou omezení, je třeba dodržovat a 
vysazovat stromy a keře, které se vyskytují v lokalitě přirozeně, o 
zachování vzrostlých jehličnanů se bude ještě jednat s odborem Životního 
prostředí 

- Souběžná ulice – navrženy malokorunní stromy, hlohy, obyvatelé této ulice 
nebyli přítomni k vyjádření 

- Park – stromy, keře, zlaté deště, šeříky 

- Zahradní ulice – stejné návrhy stromů jako v ul. Souběžné ( zvedla se vlna 
žhavé diskuse majitelů domů v této ulici, že si stromy nepřejí, ulice není 
dostatečně široká, většina majitelů má do ulice okna, dále se diskutovalo o 
úklidu listí, někteří majitelé domů jsou staršího věku a výsadba stromů by 
pro občany této ulice znamenala výrazná omezení, většina zastupitelů 
souhlasí s vyřazením ulice Zahradní z navrhovaného projektu. 

- V diskusi se navrhovalo zaměření hřiště geodetem, dále se diskutovalo o 
památné hrušni na hřišti okolo které byl nasypán jedním občanem štěrk. 
Ten namítal, že je naopak nevhodné umístění elektrorozvodné budky 
(umístění el.budky bylo v době výstavby na státním pozemku a hrušen 
nebyla ještě vyhlášena památnou). Dle požadavku stavebního odboru 
Odolena Voda, jehož zástupci provedli místní šetření, štěrk okolo hrušně se 
musí odstranit do okruhu 1m. 

Hlasování zastupitelstva o schválení projektu a následné žádosti o 
dotaci na ozelenění intravilánu obce, tj. výše uvedené lokality 
s vyřazením ulice Zahradní a s náhradou určitých stromů v ul.Šálecká 
s doplněním zazelenění sloupů a doplněním dalších drobných změn. 

ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 2. Rozpočtové opatření č.1/ 2011  

      - schválení rozpočtového opatření je nutné v případě změn v příjmech nebo 
  výdajích  

- příjmy – zvýšení příjmu ze psů, příjmy z prodeje parcel, sbírka s.o.s.
 vesničky, výdaje - předání sbírky s.o.s. vesničky, opravy a údržba 
 mateřské školy rozdíl celkem 3 985 000,- 

      Hlasování zastupitelstva o schválení rozpočtového opatření č.1 
            
          ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 

 3. Schválení o účasti starostky a předsedy svazku obcí na valné hromadě       
 Středočeských vodáren 
 

- Schválení o účasti starostky Vladimíry Sýkorové a předsedy Svazku obcí 
VKM pana Balouna na valné hromadě Středočeských vodáren, vzhledem 
k tomu, že obce jsou akcionáři Středočeských vodáren 



 
       Hlasování zastupitelstva o účasti na valné hromadě obou jmenovaných  
 
      ANO – 6 NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
 

 4.  Změny v projektu přeložky el.vedení v lokalitě 1/6 a souhlas s provizorní                                
přípojkou el. 

- v lokalitě 1/6 nových stavebních pozemků se pracuje na dokumentaci k 
přeložce el.vedení, vzhledem k tomu, že původní trasa přeložky vedla přes 
pozemek pana Táčnera, který s tím nesouhlasil, bylo třeba vymyslet 
náhradní řešení, přeložka bude vedena přes část obecních pozemků 

      -  na straně k zahrádkám se prodaly dva pozemky, je třeba zajistit přípojku 
  el.vedení, přípojka bude vedena ze sloupu u Kukelků, na konci lokality 1/6 
  budou dva elektroměry, souhlas se stavbou byl vyřízen 28.3.2011, stavba 
  elektroměrů bude realizována panem Tintěrou do konce dubna 2011 
           
      Hlasování zastupitelstva pro realizaci nových elektrických přípojek 
       panem Ťintěrou 

 
      ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 5. Různé - diskuse 

 
- Od 7.- 10.4 budou přistaveny kontejnery velkoobjemového odpadu, 9.4 

bude svoz nebezpečného odpadu v čase 11:20 -11:40, 15.4. divadelní 
představení,16.4. Máslovická šlápota 2011 - pro občany Máslovic bude 
opět snížené vstupné 50,- Kč dospělí, 40,- Kč děti, důchodci, studenti,  

    diskuse o možnosti přistavení kontejnerů na obaly od mléka do ulice 
 Severní, dále dotaz pana Vovse na výdělek obce z Masopustu, byla sdělena 
 informace o přebytku cca 11 000 po odečtení veškerých nákladů. 
 

 
 
 
 
 
 
Zapsala: A. Zoulová  
 
Ověřila: H. Vovsová 
 


	Zastupitelé obce:

